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2022.gada 24.februārī                                                     Nr.5 

 

Sēde sasaukta plkst.9.00 

Sēdi atklāj plkst.9.02 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītāja Sandra Pētersone – Talsu novada domes priekšsēdētāja 

Protokolētāja Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas 

Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

 

Sēdē piedalās 19 deputāti:    

Andis Astrātovs (pievienojas pēc sēdes pārtraukuma plkst.14.33) 

Andis Āboliņš  

Gaidis Bērziņš (pievienojas pēc sēdes pārtraukuma plkst.11.18) 

Ieva Brūna (pievienojas pēc sēdes pārtraukuma plkst.15.03) 

Andra Grīvāne (no plkst.16.26 līdz plkst.17.06 nav redzama videotiešsaistē, pievienojas pēc 

sēdes pārtraukuma plkst.13.03, pievienojas pēc sēdes pārtraukuma plkst.15.04, plkst.16.54 

pārtrauc dalību sēdē) 

Almants Kalniņš  

Dainis Karols  

Eva Kārkliņa 

Juzefa Kļava  

Ilva Norenberga  

Aldis Pinkens  

Lauris Pīlēģis (no plkst.16.26 līdz plkst.17.06 nav redzams videotiešsaistē) 

Sandra Pētersone 

Māris Rozenbergs 

Gundars Sebris (plkst.16.40 pārtrauc dalību sēdē) 

Ainis Stūrmanis  

Edgars Zelderis (pievienojas pēc sēdes pārtraukuma plkst.13.07, plkst.16.51 pārtrauc dalību 

sēdē) 

Oļegs Solovjovs 



Kalvis Kalniņš 

  

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki:  

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektore 

Arvis Lagzdiņš – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Evita Veide – izpilddirektora vietniece finanšu un administratīvajos jautājumos 

Ilva Jansone – Juridiskās nodaļas vadītāja 

Jolanta Skujeniece – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas vadītāja 

Lauris Laicāns – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas vadītājs 

Ligita Šnore – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Plānošanas daļas teritorijas 

plānotāja 

Baiba Lorence – Attīstības plānošanas un projektu vadības nodaļas Projektu vadības daļas 

projektu vadītāja 

Aija Lorence – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja 

Jolanta Didžus – Dokumentu pārvaldības nodaļas vadītāja vietniece 

Jānis Krūze – Personāla vadības nodaļas vadītājs 

Dace Randoha – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas vadītāja 

Inita Fedko – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja 

Marta Rake-Lasmane – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas sabiedrisko attiecību 

speciāliste 

Agnese Veckāgane – Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Ainārs Korulis – Juridiskās nodaļas vadītāja vietnieks 

Elvis Jansons – Juridiskās nodaļas jurists 

Diāna Tabulēvica – Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Inga Romaško – Īpašumu un vides aizsardzības nodaļas vadītāja 

Jolanta Ivanova – Saimnieciskā nodrošinājuma nodaļas Īpašumu pārvaldības daļas vadītāja 

Jānis Kārklevalks – Informācijas tehnoloģiju nodaļas datortīkla administrators 

Elīna Grīnberga – Dokumentu pārvaldības nodaļas domes komiteju sēžu sekretāre 

 

Citi: 

Dace Zeļģe – Talsu novada Sociālā dienesta vadītāja 

Marika Grohjacka – Vandzenes pagasta un Laidzes pagasta pārvalžu vadītāja 

Zigmunds Brunavs – Sabiles pilsētas un Abavas pagasta pārvaldes vadītājs 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Ēriks Zaporožecs – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “Piejūra”” 

Aigars Šturms – juriskonsults 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītāja p.i. 

Alda Revina – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” Administratīvās 

nodaļas vadītāja 

Māra Bergšpica – SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “PIEJŪRA”” ekonomiste 

Dace Obodovska – Talsu Tautas nama direktore 

Dina Bičule – Talsu pamatskolas direktore 

Dana Kalašņikova – Talsu novada vidusskolas direktore 

Ivo Bordjugs – SIA «Kolkas ūdens» valdes loceklis 

Dace Ivanova – Talsu novada Izglītības pārvaldes izglītības darba speciāliste 

Kaspars Sakniņš – Talsu novada Sporta skolas direktors 

Valda Štrausa – Talsu novada bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Daiga Feldmane – Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” vadītāja 

 



Sēdes  vadītāja  S.Pētersone  informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības 

nolikuma 101.punktu domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un pārraidīta kā 

videokonference publiskā interneta vidē,  un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas 

un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

S.Pētersone iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

 

Izsludinātā domes sēdes darba kārtība: 

Informatīvā daļa 

1. Informācija par FIA Eiropas rallija čempionāta posmu Talsu novadā 2022. gadā. 

Lemjošā daļa 

1. Par atkritumu apsaimniekošanas līguma grozījumiem un nešķiroto sadzīves atkritumu 

savākšanas maksu. 

2. Par Valsts asinsdonoru centrs iesniegumu. 

3. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” apstiprināšanu. 

4. Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada I kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektiem. 

5. Par Talsu novada tūrisma attīstības plāna 2022. – 2025. gadam izstrādi. 

6. Par lokālplānojuma nekustamajiem īpašumiem Dārza ielā 8 un Plūdoņa ielā 13 Rojā, 

Rojas pagastā, Talsu novadā apstiprināšanu. 

7. Par Talsu novada domes 2021. gada 29. decembra lēmuma Nr.392 “Par lokālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Anneles”, kadastra Nr. 8862  002 0229” grozījumiem. 

8. Par grozījumiem Upesgrīvas pamatskolas nolikumā. 

9. Par Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” nolikuma apstiprināšanu. 

10. Par Rojas vidusskolas attīstības plāna 2022. – 2024. gadam saskaņošanu. 

11. Par Talsu novada vidusskolas attīstības plāna 2022.–2024. gadam saskaņošanu. 

12. Par Talsu pamatskolas attīstības plāna 2022. – 2024. gadam saskaņošanu. 

13. Par saistošo noteikumu “Pirmsskolas vecuma bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība 

Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēs, kas īsteno pirmsskolas izglītības 

programmas” apstiprināšanu. 

14. Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo izmaksu apstiprināšanu 

savstarpējo norēķinu veikšanai no 2022.gada janvāra līdz augustam. 

15. Par nekustamā īpašuma “Oktes pienotava”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, kadastra  

numurs 88700060052, nodošanu atsavināšanai. 

16. Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Mazkalni”, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

kadastra apzīmējums 88420090084, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

17. Par dzīvokļa īpašuma “Smilgas” - 15, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā, kadastra 

numurs 88689000322, nodošanu atsavināšanai. 

18. Par grozījumu Talsu novada domes 26.08.2021. lēmumā Nr.112 “Par Talsu novada 

Pieteikumu nometņu organizēšanai izvērtēšanas komisijas sastāvu”. 

19. Par Talsu novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā 

komisiju. 

20. Par uzturēšanās maksu SIA “Dundagas veselības centrs”. 

21. Par Sabiedrības ar  ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 



22. Par investīciju projektu “Talsu novada pašvaldībai piederošo dzīvokļu atjaunošana”. 

23. Par rīkojuma apstiprināšanu Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu izpildītāja 

iecelšanai. 

24. Par Ģirta Kalnbirzes atbrīvošanu no Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja amata. 

25. Par rīkojuma apstiprināšanu Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja pienākumu izpildītāja 

iecelšanai. 

Slēgtā (lemjošā daļa) 

26. Par Talsu novada pašvaldības 18.10.2021. lēmuma Nr.4-6/99 “Par nekustamā īpašuma 

Ezera ielā 15, Valdemārpilī, Talsu novadā, sadali” atstāšanu spēkā. 

Informatīvā daļa 

2. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

Papildu darba kārtība 

27. Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Dundagas veselības centrs”. 

28. Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas plānojuma 

grozījumu 2.0 redakcijas pilnveidošanu. 

29. Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) pašvaldības Teritorijas 

plānojuma grozījumu 3.0 redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai. 

30. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās infrastruktūras 

attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai”. 

31. Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu. 

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts lūgums no darba kārtības izņemt lemjošās daļas 

jautājumu – 6. “Par lokālplānojuma nekustamajiem īpašumiem Dārza ielā 8 un Plūdoņa ielā 

13 Rojā, Rojas pagastā, Talsu novadā apstiprināšanu”. Lūdz L.Šnorei sniegt pamatojumu. 

L.Šnore paskaidro, ka Talsu novada pašvaldībā ir saņemts Vides pārraudzības valsts 

biroja iesniegums, kurā viņi informē, ka atzinuma sniegšanai, lai iesniegtu stratēģiskās 

ietekmes uz vidi novērtējumu ir nepieciešams papildu laiks. Vides pārraudzības valsts birojs 

lūdz pagarināt iesniegšanas termiņu līdz 2022. gada 15. martam. Līdz ar to nav iespējams 

pieņemt lēmumu par lokālplānojuma apstiprināšanu. 

 

S. Pētersone rosina priekšlikumu no darba kārtības izņemt slēgtās, lemjošās daļas 

jautājumu – 26. “Par Talsu novada pašvaldības 18.10.2021. lēmuma Nr.4-6/99 “Par 

nekustamā īpašuma Ezera ielā 15, Valdemārpilī, Talsu novadā, sadali” atstāšanu spēkā”. 

Paskaidro, ka informācija vēl ir precizējama un ir nepieciešama saziņa ar iesnieguma 

iesniedzēju. 

Lūdz I. Jansones komentāru jautājuma par saistošo noteikumu “Talsu novada 

pašvaldības finansiālais atbalsts sportistiem un sporta komandām” neiekļaušanu domes sēdes 

darba kārtībā. 

I. Jansone lūdz A. Šturmu sniegt atbildi uz šo jautājumu. 

A. Šturms paskaidro, ka minētajos saistošajos noteikumos tika konstatēti vairāki 

trūkumi saistībā ar juridiskās tehnikas prasībām. 

I. Norenberga piebilst, ka jautājums tika izskatīts 12.01.2022. Kultūras, sporta un 

tūrisma jautājumu komitejas sēdes lemjošajā daļā. Noteikumi netika virzīti tālāk uz Finanšu 

komiteju un domes sēdi, jo atsevišķiem kolēģiem bija iebildumi, kas komitejas sēdē netika 

atbalstīti un nerezultējās ar ietekmi uz noteikumiem. Atgādina, ka no komitejas virzītā 



redakcija būs jāskata ar priekšlikumiem, nevis atsevišķie priekšlikumi tiks jau iekļauti šajā 

redakcijā. 

D. Karols jautā Juridiskajai nodaļai, cik ilgā laikā saistošie noteikumi tiks caurskatīti? 

            I. Jansone pauž apņēmību jautājumu virzīt uz marta domes sēdi.  

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izņemt no darba kārtības 6.jautājumu 

“Par lokālplānojuma nekustamajiem īpašumiem Dārza ielā 8 un Plūdoņa ielā 13 Rojā, Rojas 

pagastā, Talsu novadā apstiprināšanu”.  

 

Ar 19 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, L. Pīlēģis, I. Norenberga, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, A. Grīvāne, E. Zelderis, A. Kalniņš, K. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret 

nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – iekļaut darba kārtībā piecus papildu darba 

kārtības jautājumus: “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Dundagas veselības centrs”; 

“Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas plānojuma grozījumu 

2.0 redakcijas pilnveidošanu”; “Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) 

pašvaldības Teritorijas plānojuma grozījumu 3.0 redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai 

un institūciju atzinumu saņemšanai”; “Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 5.6.2.0/20/I/013 

“Publiskās infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai””; 

“Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu”. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, E. Zelderis, 

A. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret nav, 3 atturas (L. Pīlēģis, I. Norenberga, 

K. Kalniņš), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izņemt no darba kārtības 26. slēgtās, 

lemjošās daļas jautājumu “Par Talsu novada pašvaldības 18.10.2021. lēmuma Nr.4-6/99 

“Par nekustamā īpašuma Ezera ielā 15, Valdemārpilī, Talsu novadā, sadali” atstāšanu 

spēkā”.  

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, L. Pīlēģis, I. Norenberga, G. Sebris,                  

S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa,     

A. Grīvāne, E. Zelderis, A. Kalniņš, K. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), 1 pret 

(A. Astrātovs), atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

 

Ar 19 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, L. Pīlēģis, I. Norenberga, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, A. Astrātovs, 

E. Kārkliņa, A. Grīvāne, E. Zelderis, A. Kalniņš, K. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret 

nav, atturas nav, apstiprināta 

DARBA KĀRTĪBA:  

Informatīvā daļa 

1. Informācija par FIA Eiropas rallija čempionāta posmu Talsu novadā 2022. gadā. 



Lemjošā daļa 

1. Par atkritumu apsaimniekošanas līguma grozījumiem un nešķiroto sadzīves atkritumu 

savākšanas maksu. 

2. Par Valsts asinsdonoru centrs iesniegumu. 

3. Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” apstiprināšanu. 

4. Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada I kārtas Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektiem. 

5. Par Talsu novada tūrisma attīstības plāna 2022. – 2025. gadam izstrādi. 

6. Par Talsu novada domes 2021. gada 29. decembra lēmuma Nr.392 “Par lokālplānojuma 

izstrādes uzsākšanu Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem nekustamajā 

īpašumā “Anneles”, kadastra Nr. 8862  002 0229” grozījumiem. 

7. Par grozījumiem Upesgrīvas pamatskolas nolikumā. 

8. Par Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” nolikuma apstiprināšanu. 

9. Par Rojas vidusskolas attīstības plāna 2022. – 2024. gadam saskaņošanu. 

10. Par Talsu novada vidusskolas attīstības plāna 2022.–2024. gadam saskaņošanu. 

11. Par Talsu pamatskolas attīstības plāna 2022. – 2024. gadam saskaņošanu. 

12. Par saistošo noteikumu “Pirmsskolas vecuma bērnu reģistrācijas un uzņemšanas kārtība 

Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēs, kas īsteno pirmsskolas izglītības 

programmas” apstiprināšanu. 

13. Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo izmaksu apstiprināšanu 

savstarpējo norēķinu veikšanai no 2022.gada janvāra līdz augustam. 

14. Par nekustamā īpašuma “Oktes pienotava”, Laucienes pagastā, Talsu novadā, kadastra  

numurs 88700060052, nodošanu atsavināšanai. 

15. Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Mazkalni”, Abavas pagastā, Talsu novadā, 

kadastra apzīmējums 88420090084, atsavināšanu un izsoles noteikumu apstiprināšanu. 

16. Par dzīvokļa īpašuma “Smilgas” - 15, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā, kadastra 

numurs 88689000322, nodošanu atsavināšanai. 

17. Par grozījumu Talsu novada domes 26.08.2021. lēmumā Nr.112 “Par Talsu novada 

Pieteikumu nometņu organizēšanai izvērtēšanas komisijas sastāvu”. 

18. Par Talsu novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes iegūšanu īpašumā 

komisiju. 

19. Par uzturēšanās maksu SIA “Dundagas veselības centrs”. 

20. Par Sabiedrības ar  ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu apstiprināšanu. 

21. Par investīciju projektu “Talsu novada pašvaldībai piederošo dzīvokļu atjaunošana”. 

22. Par rīkojuma apstiprināšanu Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu izpildītāja 

iecelšanai. 

23. Par Ģirta Kalnbirzes atbrīvošanu no Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja amata. 

24. Par rīkojuma apstiprināšanu Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja pienākumu izpildītāja 

iecelšanai. 

25. Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Dundagas veselības centrs”. 

26. Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas plānojuma 

grozījumu 2.0 redakcijas pilnveidošanu. 

27. Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) pašvaldības Teritorijas 

plānojuma grozījumu 3.0 redakcijas nodošanu publiskajai apspriešanai un institūciju 

atzinumu saņemšanai. 



28. Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās infrastruktūras 

attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai”. 

29. Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu. 

Informatīvā daļa 

2. Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu. 

 

 

Informatīvā daļa 

1. 

Informācija par FIA Eiropas rallija čempionāta posmu Talsu novadā 2022. gadā  

S. Pētersone, R. Strokšs, D. Karols, A. Kalniņš, G. Bērziņš 

R. Strokšs iepazīstina ar informāciju par FIA Eiropas rallija čempionāta posmu Talsu 

novadā. Tiek demonstrēta prezentācija. Informē, ka 2021. gada 21. decembrī Latvijas valdība 

ir atbalstījusi ilgtermiņa plānu, kas saistās ar 2024. gada pasaules čempionātu rallijā. 

Notiek diskusija. 

A. Kalniņš aicina pārdomāt jautājumu par ceļu infrastruktūras uzlabošanas darbiem 

pēc rallija norises. 

 

DOME pieņem informāciju zināšanai. 

 

 

1. 

Par atkritumu apsaimniekošanas līguma grozījumiem un nešķiroto sadzīves 

atkritumu savākšanas maksu 

S. Pētersone, A. Šturms, A. Pinkens, D. Karols, J. Kļava, A. Stūrmanis, Ē. Zaporožecs, 

I. Norenberga  

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Pinkens norāda, ka šobrīd deputātiem demonstrētā versija, atšķiras no iepriekš 

sagatavotās versijas. 

S. Pētersone lūdz A. Šturmam precīzu skaidrojumu par veiktajām izmaiņām, kuri 

līguma punkti ir grozīti. Lūdz skaidrot katru izmainīto skaitli un kāds tam ir pamatojums. 

A. Šturms paskaidro, ka ir grozīts 3.1.2. apakšpunktā [3.1.2. sabiedrisko pakalpojumu 

regulatora apstiprinātā tarifa komponente par nešķiroto sadzīves atkritumu apglabāšanu 

atkritumu poligonos un šķidro atkritumu attīrīšanu notekūdeņu attīrīšanas iekārtās – 4,16 

EUR apmērā par 1 m
3
.] minētais skaitlis – 4,16; 3.1.3. apakšpunktā [dabas resursu nodokļa 

komponente par atkritumu apglabāšanu normatīvajos aktos noteiktajā apmērā – 3,83 EUR 

apmērā par 1 m
3
] minētais skaitlis – 3,83. Saskaitot šos skaitļus kopā izmainījās 3.1. 

apakšpunktā [3.1. Apsaimniekotājs veic sadzīves atkritumu apsaimniekošanu, Klientam 

piemērojot maksu 17,32 EUR par vienu kubikmetru sadzīves atkritumu, minētajai maksai 

saskaņā ar normatīvajiem aktiem pieskaitāms pievienotās vērtības nodoklis. Šajā punktā 

norādītā maksa sastāv no:[..]] minētā summa uz – 17,32. Informē, ka pēc vakardienas  

[23.02.2022] sarunām ar SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrības “Piejūra”” tika veikti 

pārrēķini. Šo skaitļu izmaiņas ietekmēja 3.2.4. apakšpunktā [“3.2.4. mainījusies saskaņā ar 

Ministru kabineta 2018.gada 21.augusta noteikumiem Nr.537 “Sadzīves atkritumu masas un 

tilpuma attiecības mērījumu veikšanas kārtība un nosacījumi” noteiktā sadzīves atkritumu 

masas un tilpuma attiecība. Puses konstatē, ka nešķiroto sadzīves atkritumu blīvums Līguma 

noslēgšanas brīdī ir 102,43 kg/m
3
] fiksētais sadzīves atkritumu blīvums – 102,43 kg/m

3
.
  
 



A. Pinkens papildina, ka viņš Finanšu komitejas sēdē ir iesniedzis priekšlikumu, ka  

fiksējot degvielas, elektrības un citas izmaksas uz līguma noslēgšanas brīdi, tiek fiksēts arī 

nešķiroto sadzīves atkritumu blīvums. Šobrīd saskaņā ar SIA “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrības “Piejūra”” iesniegtajiem datiem, atkritumu blīvums pagājušajā gadā ir bijis 102,43 

kilogrami uz m
3
.  

Min, ka vakardienas [23.02.2022] sarunā ar SIA “Atkritumu apsaimniekošanas 

sabiedrības “Piejūra”” vienojās par to, ka reizi gadā tiek pārskatīts atkritumu blīvums un tiek 

koriģēts visu pārējo komponenšu lielumus atbilstoši aktuālajam blīvumam. 

Notiek diskusija. 

 

 S.Pētersone aicina balsot par A.Šturma priekšlikumu – līguma 3.1.2. apakšpunktā 

minēto skaitli izteikt redakcijā: 4,16 EUR apmērā par 1 m
3
; līguma 3.1.3. apakšpunktā 

minēto skaitli izteikt redakcijā: 3,83 EUR apmērā par 1 m
3
; līguma 3.1. apakšpunktā minēto 

skaitli izteikt redakcijā: 17,32 EUR. 

  

Ar 13 balsīm par (D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens,               

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

O. Solovjovs, A. Āboliņš), 1 pret (A. Stūrmanis), 5 atturas (E. Zelderis, L. Pīlēģis, 

I. Norenberga, K. Kalniņš, I. Brūna), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

Iebildumu vai citu priekšlikumu par lēmuma projekta redakcijas izmaiņām nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 11 balsīm par (D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, A. Pinkens, G. Bērziņš,           

M. Rozenbergs, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš,  A. Āboliņš), 6 pret         

(E. Zelderis, J. Kļava, I. Norenberga,  A. Stūrmanis, K. Kalniņš, I. Brūna), 2 atturas              

(L. Pīlēģis, O. Solovjovs),  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.55 “Par atkritumu apsaimniekošanas līguma grozījumiem un nešķiroto 

sadzīves atkritumu savākšanas maksu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

I.Norenberga pamato savu balsojumu. 

 

2. 

 Par Valsts asinsdonoru centrs iesniegumu 

S. Pētersone, A. Šturms, I. Norenberga 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu.  

 

I.Norenberga lūdz Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļu vēl pastiprinātāki domāt 

par veidiem, kā ar šo informāciju sasniegt iedzīvotājus. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, L. Pīlēģis, I. Norenberga, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, 

A. Grīvāne, E. Zelderis, A. Kalniņš, K. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), 1 pret 

(A. Stūrmanis), atturas nav,   



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.56 “Par Valsts asinsdonoru centrs iesniegumu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

3. 

 Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu projektiem” 

apstiprināšanu  

S. Pētersone, A. Šturms, A. Pinkens, D. Karols, A. Astrātovs, L. Pīlēģis, J. Skujeniece, 

G. Bērziņš, A. Veckāgane, E. Kārkliņa, A. Stūrmanis, I. Norenberga 

A. Šturms ziņo par lēmuma projektu.  

 

A. Pinkens lūdz informēt par Finanšu komitejā izteiktajiem priekšlikumiem un 

veiktajiem grozījumiem. 

A. Šturms informē par Finanšu komitejā veiktajiem precizējumiem. 

A. Astrātovs izsaka priekšlikumus –  saistošo noteikumu 9. punktā [Saistošo 

noteikumu 7.punktā noteikto projektu līdzfinansējumu intensitāte ir 80 procenti no 

projektam nepieciešamā līdzfinansējuma, bet ne vairāk kā 1400 euro no projektu konkursa 

organizētāja noteiktajām attiecināmajām izmaksām, ja organizācijai līdzfinansējums 

piešķirts pēdējos 5 gados. Šis nosacījums netiek piemērots, ja projekta īstenošana saistīta ar 

pašvaldības attīstības programmas rīcību plānā paredzēto aktivitāšu īstenošanu] aizstāt 

skaitli 1 400,00 EUR ar skaitli 5 000,00 EUR un samazināt minēto termiņu – 5 gadus uz 3 

gadiem. 

Skaidro savu pirmo priekšlikumu – pēc būtības tiek atbalstīti sabiedriskā labuma 

projekti. Summas apmērs – 1 400,00 EUR, šobrīd pie mūsdienu izmaksām neatbilst mērķim, 

tāpēc ir priekšlikums palielināt šo skaitli uz –  līdz 5 000,00 EUR. 

Skaidro savu otro priekšlikumu – samazināt termiņu, kurā ir piešķirams samazinātais 

atbalsts sabiedriskā labuma projektiem ar to, ka, ja tiek atstāts termiņš pieci gadi, tad var 

sanākt tā, ka aktīvākie sabiedriskā labuma projektu realizētāji, tikai vienu reizi tiek pie 

8. punktā minētā atbalsta, jo šis piecu gadu termiņš būtībā var iesniegties pat nākamajos 

plānošanas periodos. Ja, šajā plānošanas periodā tiek realizēts viens projekts, tad iespējams, 

ka nākamajā plānošanas periodā vēl pat netiekam pie 8. punktā iespējamo atbalstu, lai 

realizētu nākamo projektu nākamajā plānošanas periodā, tāpēc ir priekšlikums samazināt šo 

termiņu uz samērīgāku – uz trīs gadiem. 

L. Pīlēģis aicina pamatot 9.punktā minēto summu – 1 400,00 EUR. Jautā, kāda ir 

pieredze, kāds šis finansējums ir prasīts iepriekš? 

A. Šturms atbild, ka minētā summa – 1 400,00 EUR par atkārtotiem projektiem ir 

tāpēc, ka tāda bija paredzēta arī līdzšinējos Talsu novada pašvaldības iekšējos noteikumos.   

Diskusijā iesaistās A. Pinkens un J. Skujeniece. J. Skujeniece paskaidro, ka nevar paredzēt, 

kādi projekti nāks pēc apjoma turpmāk, bet, ja tie ir maza apjoma, tad šī summa ir adekvāta. 

A. Astrātovs sniedz komentāru uz L.Pīlēģa teikto, ka sabiedriskā labuma projekti ir 

dažādi. Ir arī tādi sabiedriskā labuma projekti, kas ir saistīti ar infrastruktūras atjaunošanu 

vai būvniecību. Informē par līdzšinējo pieredzi. 

J. Kļava iepazīstina ar datiem par izmaksāto atbalstu 2019.gadā.  

Norāda, ka adekvāti būtu nevis pieci gadi, bet īsāks periods –  trīs gadi un otro summu 

palielināt, izejot no reālās situācijas, no sadārdzinājumiem būvniecībā, pamatlīdzekļu iegādē. 

D. Karols aicina atbalstīt A. Astrātova priekšlikumu par otrās summas palielināšanu. 



E. Kārkliņa atbalsta summas palielināšanu līdz 5 000,00 EUR. 

G. Bērziņš piekrīt, ka šī summa ir jāpalielina. Pauž bažas, zinot, ka budžetā šim 

mērķim ir piešķirti 30 000,00 EUR, vai visiem projektiem pietiks līdzekļu. 

A. Pinkens lūdz L.Pīlēģim pamatot savu priekšlikumu, ka domei ir jābūt šāda lēmuma 

pieņēmējai, nevis Centrālajai administrācijai. 

L. Pīlēģis pauž uzskatu, ka domei ir jābūt skaidrībai kur nauda tiek novirzīta. 

A. Pinkens jautā, ja noteikumos tiktu noteikta precīza atskaitīšanās kārtība, vai nebūtu 

iespējams nepieņemt lēmumu izpildvaras vietā? Nosakot precīzu kārtību, kādā dome uzzina 

par izpildvaras veiktajām darbībām ar finansējumu. 

L. Pīlēģis min, ka iespējams, tas varētu būt risinājums. 

S. Pētersone rosina papildināt 13.punkta “Iesniegumu izskata un lēmumu pieņem 

Centrālā administrācija” redakciju  ar tekstu – un par pieņemtajiem lēmumiem informē kārtējā 

domes sēdē. 

D. Karols pauž atbalstu L.Pīlēģa izteiktajam priekšlikumam. 

Pauž viedokli, ka būs jāpārskata daudzi nolikumi tajos minot frāzi, ka izpildvara tikai 

informē un dome nepieņem lēmumu. 

            A. Šturms izsaka priekšlikumu negrozīt 13.punktu. Rosina uzdot Centrālajai 

administrācijai, konkrēti viņam, līdz kārtējai domes sēdei sagatavot šāda priekšlikuma 

iekļaušanu saistošajos noteikumos vai arī pašvaldības nolikumā. Nav pārliecināts, ka saistošie 

noteikumi ir tā vieta, kur būtu regulējami šādi darba organizācijas jautājumi. Min, ka  

atbilstošāk būtu, ja izdarītu attiecīgus grozījumus pašvaldības nolikumā, lai regulētu kārtību, 

kādā tiek sniegtas atskaites par pieņemtajiem lēmumiem, par finanšu izlietojumu.  

L. Pīlēģis norāda, ka ir vairāki nolikumi, kuros minēts, ka lēmumu pieņem dome. 

A. Šturms min, ka, tad, ja tas ir administratīvs jautājums, domei par tādiem lemt 

nevajadzētu. Norāda, ka vajadzētu būt konkrētai institūcijai, kas šo jautājumu izlemj, jo par 

administratīviem jautājumiem jālemj administrācijai. Otra lieta, Talsu novada pašvaldības 

nolikums un Administratīvā procesa likums paredz, ka, ja ir runa par administratīvo aktu, tad 

ir nepieciešama arī apstrīdēšanas kārtība, lēmumu kaut kur ir jāvar apstrīdēt, ja dome pieņem 

lēmumu, tad principā šādas institūcijas pašvaldībā nav. 

L. Pīlēģis norāda, ka ir vajadzīga vienota kārtība. Jautā, kad varētu tikt sagatavots 

apkopojums un izstrādāti priekšlikumi? 

A. Šturms min, ka tā varētu būt kārtējā domes sēde. 

 I. Norenberga pēc A. Šturma paustā viedokļa, pauž saprasto, ka viņa priekšlikums ir 

arī visos pašvaldības organizētajos konkursos lēmumu nepieņemt domei, bet pieņemt 

Centrālajai administrācijai. 

A. Šturms norāda, ka nav iepazinies ar visiem gadījumiem, kuros ir noteikts, ka dome 

pieņem lēmumu, bet, ja tie apstākļi ir salīdzinoši, tad –  tieši tā. 

S. Pētersone norāda, ka ņemot vērā izskanējušās diskusijas, tas ir jautājums ar kuru ir 

jātiek galā iespējami īsākā laikā kārtībā. Min, ka šī jautājuma risināšana nav tik viennozīmīga, 

jo tur ir vairāki aspekti, par kuriem būtu noteikti jādiskutē komitejās. 

L. Pīlēģis norāda, ka, ja tiek veidota kopēja sistēma, tad atsauc savu priekšlikumu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Astrātova priekšlikumu – saistošo noteikumu 

9. punktā aizstāt skaitli 1400 ar skaitli 5000. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, L. Pīlēģis, I. Norenberga, G. Sebris, J. Kļava, 

A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, E. Zelderis, 



A. Kalniņš, K. Kalniņš, A. Stūrmanis, O. Solovjovs),  pret nav, 2 atturas (S. Pētersone, 

A. Āboliņš), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Astrātova priekšlikumu – saistošo noteikumu 

9. punktā aizstāt skaitli 5 ar skaitli 3. 

 

Ar 15 balsīm par (D. Karols, L. Pīlēģis, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, K. Kalniņš, 

O. Solovjovs, A. Āboliņš), 2 pret (A. Stūrmanis, I. Brūna), 2 atturas (I. Norenberga, 

E. Zelderis), priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, S. Pētersone, A. Āboliņš, G. Sebris, J. Kļava, 

A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Astrātovs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

K. Kalniņš, A. Stūrmanis, O. Solovjovs),  pret nav, 3 atturas (L. Pīlēģis, I. Norenberga, 

E. Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.57 “Par saistošo noteikumu “Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

projektiem” apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

S.Pētersone plkst.10.42 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.11.00 tiek atsākta sēde. 

G.Bērziņš plkst.11.00 nav pievienojies videotiešsaistē. 

 

 

4. 

 Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada I kārtas Talsu novada kultūras 

un tūrisma projektiem  

S. Pētersone, E. Murauska, A. Pinkens, D. Karols, I. Norenberga, L. Pīlēģis, J. Kļava, 

E. Zelderis, A. Stūrmanis 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts A. Pinkena priekšlikums – izdarīt grozījumu 

lēmuma projekta lemjošās daļas pirmajā punktā: Nodot atkārtotai izskatīšanai Talsu novada 

kultūras un tūrisma projektu finansēšanas konkursa I kārtā iesniegtos projektu pieteikumus. 

A.Pinkens paskaidro, ka viņa priekšlikuma būtība ir, ka nevis tiek apstiprināts 

izvērtēšanas komisijas priekšlikumu par atsevišķu projektu apstiprināšanu pirmajai kārtai, 

piešķirot tiem finansējumu, bet gan nodot šo darbu darīt vēlreiz. Min, ka pēc Finanšu 

komitejas sēdes ir lūdzis izsūtīt deputātiem visus projektu pieteikumus, kā arī vērtēšanas 

komisijas sēdes protokolu. Norāda, ka ieskatoties visos iesniegtajos projekts pieteikumos, ir 

konstatējis situāciju, ka komisija izvirzot šos piedāvātos astoņus projektus nav ievērojusi 

konkursa nolikuma prasības. Pauž uzskatu, ka komisijai darbs ir jāveic atkārtoti, un šoreiz 

rūpīgi ir jāpiepielāgo vienādos apstākļos – vienādas prasības, vienādi nosacījumi un jāiegūst 

tāds rezultāts, kas nerada bažas par to, ka ir bijusi subjektīvā attieksme. 

  A.Grīvāne plkst.11.05 nav redzams videotiešsaistē. 

  D. Karols jautā, ja deputāti nosveras uz šādu soli, vai var likt visus izvērtēt, vai nav 

jāsludina atkārtoti visa konkursa pirmā kārta? 



I. Norenberga norāda, ka nekādā gadījumā neuzskata, ka ir jāatkāpjas no komisijas 

pieņemtā lēmuma. 

Notiek diskusija par A. Pinkena iesniegto priekšlikumu. Diskusijā A. Pinkens atbild uz 

L. Pīlēģa, E. Zeldera jautājumiem. 

G.Bērziņš plkst.11.18 pievienojas videotiešsaistē. 

A.Grīvāne plkst.11.20 pievienojas videotiešsaistē. 

J. Kļava pauž viedokli, ka ir jāsludina otrā projekta kārta un jāiet uz priekšu. Norāda, 

ka lēmuma projektā atbalstītie projektu pieteikumi iesniedzēji ir rēķinājušies ar to, ka projekti 

praktiski ir apstiprināti. 

Notiek diskusija. 

S.Pētersone pauž viedokli, ka, ja tiks pieņemts lēmums par atkārtotu izskatīšanu, tad 

tas ir jādara ātri un komisijai ir jāizmanto visi iespējamie līdzekļi, kādā veidā var iegūt 

papildu informāciju, lai nevienam nerastos šaubas par kāda projekta atbalstu vai neatbalstu. 

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts A. Pinkena priekšlikums –  izdarīt grozījumu 

lēmuma pirmajā punktā: Nodot atkārtotai izskatīšanai Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektu finansēšanas konkursa I kārtā iesniegtos projektu pieteikumus. 

 

S. Pētersone informē, ka ir saņemts D. Karola priekšlikums –  izdarīt grozījumu 

lēmuma pirmajā punktā: Nodot atkārtotai izskatīšanai Talsu novada kultūras un tūrisma 

projektu finansēšanas konkursa I kārtā finansiālo atbalstu ieguvušos projektu pieteikumus. 

A. Pinkens, norādot uz D.Karola izteikto priekšlikumu aicina to precizēt, jo finansiālo 

atbalstu vēl nav ieguvis neviens  projektu pieteikums, ir iegūts komisijas atbalsts. 

D.Karols tam piekrīt. 

 

S.Pētersone precizē D.Karola priekšlikumu – izdarīt grozījumu lēmuma pirmajā 

punktā: Nodot atkārtotai izskatīšanai Talsu novada kultūras un tūrisma projektu finansēšanas 

konkursa I kārtā komisijas atbalstu ieguvušos projektu pieteikumus. 

 

S. Pētersone aicina balsot par A. Pinkena priekšlikumu. 

 

Ar 8 balsīm par (S. Pētersone, G. Sebris, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, 

A. Astrātovs, A. Grīvāne, O. Solovjovs), 5 pret (J. Kļava, I. Norenberga, I. Brūna, K. Kalniņš, 

E. Kārkliņa), 6 atturas (D. Karols, A. Kalniņš, A. Āboliņš, L. Pīlēģis, E. Zelderis, 

A. Stūrmanis), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par D. Karola priekšlikumu. 

 

Ar 9 balsīm par (D. Karols, A. Kalniņš, A. Āboliņš, S. Pētersone, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Astrātovs, A. Grīvāne), 5 pret (J. Kļava, I. Norenberga, 

I. Brūna, K. Kalniņš, E. Kārkliņa), 5 atturas (O. Solovjovs, G. Sebris, L. Pīlēģis, E. Zelderis, 

A. Stūrmanis), priekšlikums netiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 11 balsīm par (D. Karols, I. Norenberga, G. Sebris, L. Pīlēģis, E. Zelderis, 

A. Stūrmanis, J. Kļava, K. Kalniņš, E. Kārkliņa, I. Brūna, A. Kalniņš), 4 pret (A. Astrātovs, 

A. Pinkens, A. Grīvāne, M. Rozenbergs), 3 atturas (S. Pētersone, A. Āboliņš, O. Solovjovs) 

[G. Bērziņš balsojumā nepiedalās], 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.58 “Par finansējuma piešķiršanu 2022. gada I kārtas Talsu novada 

kultūras un tūrisma projektiem”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

E. Zelderis pamato savu balsojumu. 

I. Norenberga pamato savu balsojumu. 

D. Karols pamato savu balsojumu. 

A. Pinkens pamato savu balsojumu. 

A. Stūrmanis pamato savu balsojumu. 

J. Kļava pamato savu balsojumu. Rosina veikt grozījumus nolikumā –  iestrādājot 

četru acu principu. 

 

S. Pētersone plkst.12.02 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.13.00 tiek atsākta sēde. 

A. Astrātovs, A. Grīvāne, E. Zelderis plkst.13.00 nav pievienojies videotiešsaistē. 

 

5. 

 Par Talsu novada tūrisma attīstības plāna 2022. – 2025. gadam izstrādi  

S. Pētersone, E. Murauska, I. Norenberga, A. Stūrmanis, A. Pinkens, G. Bērziņš 

E. Murauska ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka jautājums tika skatīts Kultūras, 

sporta un tūrisma jautājumu komitejas sēdē un Tautsaimniecības komitejas sēdē. Kur pēc 

izskanējušajiem priekšlikumiem ir precizēts lēmuma projekta lemjošās daļas 3.  punkts, tas ir 

papildināts ar – darba grupas sastāvā pieaicināt Talsu novada tūrisma nozares pārstāvjus. 

Norāda, ka deputātu lemšanā ir 4. punkta redakcija, jo komiteju lēmumi attiecībā uz ceturto 

punktu bija atšķirīgi. [Kultūras, sporta un tūrisma jautājumu komitejas atbalstītā 4.punkta 

redakcija –  Darba grupai Plāna projektu izstrādāt un iesniegt Talsu novada pašvaldības 

izpilddirektoram līdz 2022. gada 1. jūnijam; Tautsaimniecības komitejas atbalstītā 4.punkta 

redakcija –  Darba grupai Plāna projektu izstrādāt un iesniegt Talsu novada domē līdz 

2022. gada 1. jūnijam.] 

 

S. Pētersone lūdz komiteju vadītāju viedokļus par 4.punkta redakciju.  

I. Norenberga aicina atbalstīt 4.punkta pirmo redakciju. [Darba grupai Plāna projektu 

izstrādāt un iesniegt Talsu novada pašvaldības izpilddirektoram līdz 2022. gada 1. jūnijam]. 

A. Stūrmanis informē, ka Tautsaimniecības komitejā tika atbalstīts G. Bērziņa 

priekšlikums – lēmuma projektā iekļaut punktu: darba grupas sastāvā pieaicināt Talsu novada 

tūrisma nozares pārstāvjus un A.Pinkena priekšlikums – izteikt lemjošās daļas 4. punktu 

redakcijā: Darba grupai Plāna projektu izstrādāt un iesniegt Talsu novada domē līdz 

2022. gada 1. jūnijam. 

A. Grīvāne plkst.13.03 pievienojas videotiešsaistē. 

A. Pinkens pamato savu priekšlikumu. 

G. Bērziņš, norādot uz 4.punkta redakcijas piedāvāto variantu – plāna projektu 

izstrādāt un iesniegt Talsu novada pašvaldības izpilddirektoram līdz 2022. gada 1. jūnijam, 

aicina to papildināt, nosakot termiņu, kādā izpilddirektoram sagatavotais plāns ir jāiesniedz 

izskatīšanai domē. 

E.Zelderis plkst.13.07 pievienojas videotiešsaistē. 



I.Norenberga izsaka priekšlikumu – izteikt 4.punktu redakcijā: Darba grupai Plāna 

projektu izstrādāt un iesniegt Talsu novada domē apstiprināšanai līdz 2022. gada 1. jūlijam. 

Kas paredz, ka izpilddirektors plānu saņem jūnija mēnesī un jūlijā to varētu apstiprināt domē. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izteikt 4.punktu redakcijā: Darba grupai 

Plāna projektu izstrādāt un iesniegt Talsu novada pašvaldības izpilddirektoram līdz 2022. 

gada 1. jūnijam. 

 

Ar 9 balsīm par (J. Kļava, I. Norenberga, D. Karols, A. Kalniņš, A. Āboliņš, G. Sebris, 

K. Kalniņš, E. Kārkliņa, O. Solovjovs), 5 pret (I. Brūna, A. Stūrmanis, M. Rozenbergs, 

A. Grīvāne, A. Pinkens), 4 atturas (S. Pētersone, L. Pīlēģis, E. Zelderis, G. Bērziņš), 

priekšlikums netiek atbalstīts.  

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izteikt 4.punktu redakcijā: Darba grupai 

Plāna projektu izstrādāt un iesniegt Talsu novada domē līdz 2022. gada 1. jūnijam. 

 

Ar 12 balsīm par ( S. Pētersone, I. Brūna, A. Stūrmanis, M. Rozenbergs, A. Grīvāne, 

A. Pinkens, J. Kļava, A. Āboliņš, G. Sebris, E. Kārkliņa, O. Solovjovs, G. Bērziņš), 3 pret 

(I. Norenberga, K. Kalniņš, L. Pīlēģis), 3 atturas (D. Karols, A. Kalniņš, E. Zelderis), 

priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone pauž saprasto, ka atbalsot šo priekšlikumu, nav jābalso par 

I. Norenbergas izteikto priekšlikumu. 

I.Norenberga tam piekrīt un atsauc savu priekšlikumu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, L. Pīlēģis, I. Norenberga, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, 

A. Grīvāne, E. Zelderis, A. Kalniņš, K. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret nav, atturas 

nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.59 “Par Talsu novada tūrisma attīstības plāna 2022. – 2025. gadam 

izstrādi”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

6. 

 Par Talsu novada domes 2021. gada 29. decembra lēmuma Nr.392 “Par 

lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Kolkas pagasta teritorijas plānojuma 

grozījumiem nekustamajā īpašumā “Anneles”, kadastra Nr. 8862  002 0229” 

grozījumiem 

S. Pētersone, L. Laicāns 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 



 

Ar 14 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret nav, 4 atturas (L. Pīlēģis, I. Norenberga, E. Zelderis, 

K. Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.60 “Par Talsu novada domes 2021. gada 29. decembra lēmuma Nr.392 

“Par lokālplānojuma izstrādes uzsākšanu Kolkas pagasta teritorijas plānojuma grozījumiem 

nekustamajā īpašumā “Anneles”, kadastra Nr. 8862  002 0229” grozījumiem”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

7. 

Par grozījumiem Upesgrīvas pamatskolas nolikumā 

S. Pētersone, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, L. Pīlēģis, I. Norenberga, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, 

A. Grīvāne, E. Zelderis, A. Kalniņš, K. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret nav, atturas 

nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.61 “Par grozījumiem Upesgrīvas pamatskolas nolikumā”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

8. 

Par Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” nolikuma 

apstiprināšanu 

S. Pētersone, U. Katlaps, I. Norenberga 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

U. Katlaps sniedz atbildi uz I.Norenbergas jautājumu par iestādei nepieciešamajiem 

infrastruktūras uzlabošanas darbiem. 

I.Norenberga jautā, vai būtu iespējams pēc skolu apsekošanas konstatēto informāciju 

par visām izglītības iestādēm apkopot vienkopus un izsūtīt? 

U. Katlaps – jā. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, L. Pīlēģis, I. Norenberga, G. Sebris, 

S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, 



A. Grīvāne, E. Zelderis, A. Kalniņš, K. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret nav, atturas 

nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.62 “Par Valdemārpils pirmsskolas izglītības iestādes “Saulstariņš” 

nolikuma apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

9. 

Par Rojas vidusskolas attīstības plāna 

2022. – 2024. gadam saskaņošanu 

S. Pētersone, U. Katlaps, L. Pīlēģis, E. Kārkliņa, D. Karols 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija, kurā piedalās L. Pīlēģis, E. Kārkliņa, D. Karols. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, I. Norenberga, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, 

E. Zelderis, A. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret nav, 2 atturas (K. Kalniņš, 

L. Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.63 “Par Rojas vidusskolas attīstības plāna 2022. – 2024. gadam 

saskaņošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

10. 

Par Talsu novada vidusskolas attīstības plāna 

2022.–2024. gadam saskaņošanu 

S. Pētersone, U. Katlaps, G. Sebris, D. Kalašņikova 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

D. Kalašņikova sniedz atbildi uz G. Sebra jautājumu par skolas izvirzītajām 

prioritātēm. 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, I. Norenberga, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, 

A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, K. Kalniņš, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, 

A. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret nav, 2 atturas (E.Zelderis, L. Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.64 “Par Talsu novada vidusskolas attīstības plāna 2022.–2024. gadam 

saskaņošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 



11. 

Par Talsu pamatskolas attīstības plāna 

2022. – 2024. gadam saskaņošanu 

S. Pētersone, U. Katlaps, I. Norenberga 

 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. 

 

U. Katlaps sniedz atbildi uz I. Norenbergas jautājumu par to, cik lielā mērā 

pašvaldības Investīciju plānā noteiktais ir ņemts vērā skolas attīstības plāna izveidē. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 16 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, I. Norenberga, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, 

A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, K. Kalniņš, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, 

A. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš), pret nav, 2 atturas (E.Zelderis, L. Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.65 “Par Talsu pamatskolas attīstības plāna 2022. – 2024. gadam 

saskaņošanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

12. 

 Par saistošo noteikumu “Pirmsskolas vecuma bērnu reģistrācijas un 

uzņemšanas kārtība Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēs, kas īsteno 

pirmsskolas izglītības programmas” apstiprināšanu  

S. Pētersone, U. Katlaps, D. Karols, I. Norenberga, A. Pinkens 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu. Izsaka priekšlikumu 26.1., 26.2., 26.4. 

apakšpunktus papildināt ar vārdiem “Talsu pilsētas”.  

D. Karols aicina redakcionāli precizēt arī 26.3. apakšpunktu – vārda Talsiem vietā 

rakstot “Talsu pilsētas”, lai ievērotu vienotu stilu.  

U. Katlaps to atbalsta. 

Notiek diskusija. 

S. Pētersone, aicina deputātus vienoties par veicamajiem labojumiem saistošajos 

noteikumos, uzskatot, ka tie ir redakcionāli grozījumi. 

D. Karols aicina tos precizēt redakcionāli. 

Deputātiem iebildumu nav. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, I. Norenberga, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, K. Kalniņš, E. Kārkliņa, 

A. Grīvāne, A. Kalniņš, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš), pret nav, 1 atturas 

(E. Zelderis), 

 

 

 



DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.66 “Par saistošo noteikumu “Pirmsskolas vecuma bērnu reģistrācijas un 

uzņemšanas kārtība Talsu novada pašvaldības izglītības iestādēs, kas īsteno pirmsskolas 

izglītības programmas” apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

13. 

 Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo izmaksu 

apstiprināšanu savstarpējo norēķinu veikšanai no 2022.gada janvāra līdz augusta 

S. Pētersone, U. Katlaps 

U. Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, I. Norenberga, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, K. Kalniņš, E. Kārkliņa, 

A. Grīvāne, A. Kalniņš, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš), pret nav, 1 atturas 

(E. Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.67 “Par Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu izglītojamo 

izmaksu apstiprināšanu savstarpējo norēķinu veikšanai no 2022.gada janvāra līdz 

augustam”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

14. 

 Par nekustamā īpašuma “Oktes pienotava”, Laucienes pagastā, Talsu 

novadā, kadastra  numurs 88700060052, nodošanu atsavināšanai  

S. Pētersone, E. Jansons, E. Zelderis, L. Pīlēģis, D. Karols, A. Pinkens, G. Sebris 

E. Jansons ziņo par lēmuma projektu.  

 

E. Zelderis un E. Jansons diskutē, vai kadastrālās uzmērīšanas un nekustamā īpašuma 

reģistrēšanas izmaksas ir sedzamas par pašvaldības līdzekļiem, vai tās būtu jāsedz 

atsavināšanas ierosinātājam. 

E.Zelderis pauž viedokli, ka izmaksas būtu jāsedz atsavināšanas ierosinātājam. Min, 

ka arī īpašuma novērtējuma izmaksas sedz ierosinātājs. Aicina sazināties ar Valsts kontroli. 

E. Jansons pauž uzskatu, ka tas ir jādara pašvaldībai, kā nekustamā īpašuma 

īpašniekam. Min, ka nekustamā īpašuma dokumentācijas sakārtošanas izdevumi nav nekādā 

ziņā saistīti ar atsavināšanu. Norāda, ka pašvaldība ir īpašnieks un tai ir pienākums sakārtot 

sava īpašuma dokumentāciju. 

Diskusijā iesaistās L. Pīlēģis, kurš aicina šo jautājumu vēl pavērtēt. 

D. Karols aicina  atbalstīt lēmuma projektu. 

A. Pinkens pauž viedokli, ka lēmuma projekts ir sagatavots korekti un to var 

apstiprināt. 

G. Sebris pauž viedokli.  

L. Pīlēģis pauž viedokli, ka ir jābūt izstrādātam plānam. 



 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš), pret nav, 3 atturas (E. Zelderis, I. Norenberga, 

K. Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.68 “Par nekustamā īpašuma “Oktes pienotava”, Laucienes pagastā, 

Talsu novadā, kadastra  numurs 88700060052, nodošanu atsavināšanai u”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

15. 

Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Mazkalni”, Abavas pagastā, Talsu 

novadā, kadastra apzīmējums 88420090084, atsavināšanu un izsoles noteikumu 

apstiprināšanu” 

S.Pētersone, E. Jansons 

E. Jansons ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, E. Zelderis), pret nav, 1 atturas 

(I. Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.69 “Par nekustamā īpašuma – zemes vienības “Mazkalni”, Abavas 

pagastā, Talsu novadā, kadastra apzīmējums 88420090084, atsavināšanu un izsoles 

noteikumu apstiprināšanu””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

16. 

Par dzīvokļa īpašuma “Smilgas” - 15, Laidzē, Laidzes pagastā, Talsu novadā, 

kadastra numurs 88689000322, nodošanu atsavināšanai  

S.Pētersone, E. Jansons  

E. Jansons ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, E. Zelderis, I. Norenberga), pret nav,  

atturas nav, 

 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.70 “Par dzīvokļa īpašuma “Smilgas” - 15, Laidzē, Laidzes pagastā, 

Talsu novadā, kadastra numurs 88689000322, nodošanu atsavināšanai”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

17. 

Par grozījumu Talsu novada domes 26.08.2021. lēmumā Nr.112 “Par Talsu 

novada Pieteikumu nometņu organizēšanai izvērtēšanas komisijas sastāvu”  

S.Pētersone, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, O. 

Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, E. Zelderis, I. Norenberga), pret nav,  atturas 

nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.71 “Par grozījumu Talsu novada domes 26.08.2021. lēmumā Nr.112 

“Par Talsu novada Pieteikumu nometņu organizēšanai izvērtēšanas komisijas sastāvu””. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

A. Astrātovs plkst.14.33 pievienojas videotiešsaistē. 

 

 

18. 

 Par Talsu novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības zemes 

iegūšanu īpašumā komisiju  

S. Pētersone, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. 

Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. 

Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš, K. Kalniņš, E. Zelderis), pret nav, 2 atturas 

(I. Norenberga, L. Pīlēģis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.72 “Par Talsu novada lēmumu pieņemšanas par lauksaimniecības 

zemes iegūšanu īpašumā komisiju”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 



 

19. 

 Par uzturēšanās maksu SIA “Dundagas veselības centrs”  

S.Pētersone, A. Veckāgane 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

O. Solovjovs, A. Āboliņš, K. Kalniņš), pret nav, 4 atturas (I. Norenberga, L. Pīlēģis 

A. Stūrmanis, E. Zelderis,), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.73 “Par uzturēšanās maksu SIA “Dundagas veselības centrs””. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

20. 

Par Sabiedrības ar  ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” ūdenssaimniecības 

pakalpojumu tarifu apstiprināšanu 

S. Pētersone, A. Veckāgane 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 18 balsīm par (I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, A. Astrātovs, I. Norenberga), pret nav, 1 

atturas (E. Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.74 “Par Sabiedrības ar  ierobežotu atbildību “KOLKAS ŪDENS” 

ūdenssaimniecības pakalpojumu tarifu apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

S. Pētersone plkst.14.40 izsludina sēdes pārtraukumu. 

Plkst.14.57 tiek atsākta sēde. 

I. Brūna, A. Grīvāne plkst.14.57 nav pievienojušās videotiešsaistē. 

 

 

21. 

Par investīciju projektu “Talsu novada pašvaldībai piederošo dzīvokļu 

atjaunošana” 

S. Pētersone, J. Skujeniece 

J. Skujeniece ziņo par lēmuma projektu.  



 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 17 balsīm par (D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, 

M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Kalniņš, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, 

K. Kalniņš, A. Astrātovs, E. Zelderis, I. Norenberga), pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.75 “Par investīciju projektu “Talsu novada pašvaldībai piederošo 

dzīvokļu atjaunošana””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

22. 

Par rīkojuma apstiprināšanu Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai 

S. Pētersone, J. Krūze 

J. Krūze ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

Ar 16 balsīm par (D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, 

M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Kalniņš, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, 

K. Kalniņš, A. Astrātovs, E. Zelderis), pret nav,  1 atturas (I. Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.76 “Par rīkojuma apstiprināšanu Mērsraga pagasta pārvaldes vadītāja 

pienākumu izpildītāja iecelšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

23. 

Par Ģirta Kalnbirzes atbrīvošanu no Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja amata 

S. Pētersone, J. Krūze, E. Zelderis, J. Kļava 

J. Krūze ziņo par lēmuma projektu.  

 

E. Zelderis aicina sazināties ar Ģ. Kalnbirzi par situācijas Talsu pilsētā  apzināšanu, 

par sarežģījumiem pārvaldes vadīšanas organizācijā. 

I. Brūna plkst.15.03 pievienojas videotiešsaistē. 

A. Grīvāne plkst.15.04 pievienojas videotiešsaistē. 

J.Kļava min, ka ir uzrakstījusi deputātu jautājumu izpilddirektorei par pagastu 

apvienību modeli. Pauž cerību, ka to izklāstīs šodienas izpilddirektora atskaitē. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 19 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, 

A. Kalniņš, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, E. Zelderis, I. Norenberga), 

pret nav,  atturas nav, 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.77 “Par Ģirta Kalnbirzes atbrīvošanu no Talsu pilsētas pārvaldes 

vadītāja amata”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

24. 

 Par rīkojuma apstiprināšanu Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja pienākumu 

izpildītāja iecelšanai  

S. Pētersone, J. Krūze, A. Pinkens, I. Norenberga, D. Karols, E. Zelderis, J. Kļava, 

I. Krēķe, J. Upmalis 

J. Krūze ziņo par lēmuma projektu.  

 

  A. Pinkens jautā, kā tiek risināts pienākumu izpildītāja darba samaksas jautājums? 

J. Krūze atbild, ka piemaksas ar izpilddirektora rīkojumu tiek noteikta 30% apmērā. 

S. Pētersone jautā, rīkojums pēc būtības taču ietver piemaksas noteikšanu? 

J. Krūze atbild – jā. Piekrīt A.Pinkena teiktajam, ka deputātiem nav bijusi iespēja ar 

šo rīkojumu iepazīties. 

S. Pētersone aicina J.Krūzi vizuāli nodemonstrēt rīkojumu uz ekrāna. 

J. Krūze nodemonstrē rīkojumu. 

Notiek diskusija. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 19 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, 

A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, E. Zelderis, I. Norenberga), pret nav,  

atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.78 “Par rīkojuma apstiprināšanu Talsu pilsētas pārvaldes vadītāja 

pienākumu izpildītāja iecelšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

25. 

 Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Dundagas veselības centrs” 

S. Pētersone, E. Jansons, A. Pinkens 

E. Jansons ziņo par lēmuma projektu. Informē, ka ir saņēmis priekšlikumus no Sociālā 

dienesta vadītājas par precizējumiem deleģēšanas līgumā. Precizējumi attiecas uz līguma 

1.1.1. un 4.2. punktu. 1.1.1. punkts pēc precizējumiem ir izsakāms šādā redakcijā: “1.1.1. 

Saskaņā ar Talsu novada pašvaldības Sociālā dienesta lēmumiem sniegt ilgstošas sociālās 

aprūpes un sociālās rehabilitācijas pakalpojumus, kas vērsti uz to personu pamatvajadzību 

apmierināšanu, kurā  ir objektīvas grūtības sevi aprūpēt vecuma vai funkcionālo traucējumu 

dēļ.”; 4.2. punkts pēc precizējumiem ir izsakāms šādā redakcijā: “4.2. Pašvaldība ir tiesīga 

izmantot arī citus kritērijus saskaņā ar normatīvajiem aktiem, lai veiktu deleģēto pārvaldes 

uzdevumu kvalitātes izvērtēšanu.” 



 

A. Pinkens, norādot uz lēmuma projektā minēto, ka tiek uzdots pildīt šo pārvaldes 

uzdevumu tikai divos pagastos, lūdz izskaidrot, kāpēc tikai divos pagastos? 

E. Jansons atbild, ka SIA “Dundagas veselības centrs” arī iepriekš ir sniedzis šos 

pakalpojumus Dundagas un Kolkas novada teritorijā.  

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izteikt Deleģēšanas līguma 1.1.1. 

punktu šādā redakcijā: “1.1.1. Saskaņā ar Talsu novada pašvaldības Sociālā dienesta 

lēmumiem sniegt ilgstošas sociālās aprūpes un sociālās rehabilitācijas pakalpojumus, kas 

vērsti uz to personu pamatvajadzību apmierināšanu, kurā  ir objektīvas grūtības sevi aprūpēt 

vecuma vai funkcionālo traucējumu dēļ.” 

 

Ar 19 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. 

Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. 

Kalniņš, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, E. Zelderis, I. Norenberga), pret 

nav,  atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par priekšlikumu – izteikt deleģēšanas līguma 4.2. 

punktu šādā redakcijā: “4.2. Pašvaldība ir tiesīga izmantot arī citus kritērijus saskaņā ar 

normatīvajiem aktiem, lai veiktu deleģēto pārvaldes uzdevumu kvalitātes izvērtēšanu.” 

 

Ar 19 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. 

Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. 

Kalniņš, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, E. Zelderis, I. Norenberga), pret 

nav,  atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu kopumā. 

 

Ar 16 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, 

A. Kalniņš, O. Solovjovs, A. Āboliņš, E. Zelderis), pret nav,  3 atturas (I. Norenberga, 

L. Pīlēģis, K. Kalniņš), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.79 “Par deleģēšanas līguma slēgšanu ar SIA “Dundagas veselības 

centrs””. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

26. 

 Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) teritorijas 

plānojuma grozījumu 2.0 redakcijas pilnveidošu 

S. Pētersone, L. Laicāns, A. Stūrmanis I. Jansone 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu.  

 

A.Stūrmanis norāda, ka līdz šim, šajā jautājumā nav ticis sniegts jurista viedoklis. 

Lūdz jurista viedokli. 



I. Jansone atbild, ka šādā kontekstā jautājums no Juridiskās nodaļas nav vērtēts. 

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 15 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, 

A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, O. Solovjovs, 

L. Pīlēģis, A. Āboliņš), pret nav, 4 atturas (I. Norenberga, A. Stūrmanis, K. Kalniņš, 

E. Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.80 “Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) 

teritorijas plānojuma grozījumu 2.0 redakcijas pilnveidošu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

27. 

Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) pašvaldības 

Teritorijas plānojuma grozījumu 3.0 redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai 

S. Pētersone, L. Laicāns, A. Pinkens, E. Zelderis, A. Stūrmanis 

L. Laicāns ziņo par lēmuma projektu.  

 

A.Pinkens jautā, vai lēmuma projekta pielikumā apzināti nav pievienota publiskajai 

apspriešanai sagatavotā Teritorijas plānojuma grozījumu 3.0 redakcijas versija?  

L. Laicāns atbild, ka parasti pie lēmuma projektiem šos dokumentus kā pielikumu 

nepievieno. Deputātiem informācijai ir izsūtīts dokumenta darba variants. Norāda, ka gala 

variants būs tikai pēc publikācijas Teritorijas attīstības plānošanas informācijas sistēmā. 

E.Zelderis jautā, vai konceptuāli šī redakcija ir saistībā ar Vides aizsardzības un 

reģionālās attīstības ministrijas jautājumiem, kas attiecas pamatā ar vēja parkiem, tas varētu 

būt viens no galvenajiem virzītājspēkiem kas ir šajā situācijā, kāpēc tas notiek? 

L.Laicāns atbild, ka – jā. Min, ka tie bija šie diskutablie jautājumi, šie divi dažādie 

viedokļi. Lai mazinātu risku, kad, pirmkārt, būs šie iesniegumi, kuros apstrīdēs šo teritorijas 

plānojumu, kas varētu paildzināt visu procesu kā tiekam līdz saistošo noteikumu īstenošanai. 

Līdz ar to pašlaik tiek palikts pie tā risinājuma, ko nosaka Ministru kabineta noteikumi, bet 

pie šī jautājuma attiecībā uz vēja elektrostacijām atgriežamies pie jaunā teritorijas plānojuma. 

Informē, ka Ministru kabinets 2022.gada 11.janvārī uzdeva Ekonomikas ministrijai 

sadarbībā ar Vides aizsardzības un reģionālās attīstības ministriju izstrādāt informatīvo 

ziņojumu par vēja enerģijas attīstību sauszemē. Tika prasīts arī viedoklis Latvijas Pašvaldību 

savienībai. Latvijas Pašvaldību savienība caur pašvaldībām lūdza apkopot šo informāciju ar 

problēmām. Talsu novada pašvaldība arī nosūtījām attiecībā uz šiem diviem kilometriem. 

E. Zelderis lūdz atsūtīt Latvijas Pašvaldību savienības vēstuli un Talsu novada 

pašvaldības atbildi. 

A. Stūrmanis pauž viedokli. 

E. Zelderis aicina izveidot darba grupu. Izsaka vēlmi tajā ņemt dalību. 

A. Pinkens pauž viedokli. Aicina ņemt vērā citu pašvaldību pieredzi. 



E. Zelderis aicina pašvaldību aktīvi informēt iedzīvotājus par sabiedriskajām 

apspriešanām. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 14 balsīm par (A. Astrātovs, D. Karols, S. Pētersone, J. Kļava, A. Pinkens, 

G. Bērziņš, M. Rozenbergs, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, 

E. Zelderis, A. Āboliņš), pret nav, 5 atturas (I. Norenberga, I. Brūna, A. Stūrmanis, 

K. Kalniņš, G. Sebris), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.81 “Par Talsu novada (administratīvā teritorija līdz 01.07.2021.) 

pašvaldības Teritorijas plānojuma grozījumu 3.0 redakcijas nodošanu publiskajai 

apspriešanai un institūciju atzinumu saņemšanai”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

28. 

 Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās 

infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības 

nodrošināšanai” 

S. Pētersone, A. Veckāgane, J. Kļava, B. Lorence 

A. Veckāgane ziņo par lēmuma projektu.  

 

J. Kļava jautā, kā ir tikts līdz summai 917 482,15 EUR? Min, ka janvāra Finanšu 

komitejā bija variants, ka vajag divi miljoni. Norāda, ka tajā komitejā bija arī doma grozīt 

Talsu novada domes 29.12.2020. gada lēmumu Nr.581 “Par izmaksu samazinājumu projektā 

5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības 

nodrošināšanai””. Jautā, vai to lēmumu nevajag grozīt? 

B. Lorence atbild, ka lēmuma projekts par summu precizējumu netiek virzīts, kamēr 

nav saņemts, kaut neoficiāls, bet CFLA apstiprinājums par summām, lai nebūtu atkal pēc 

mēneša atkārtoti jāvirza lēmuma projekts, kur jāpārvirza daži centi vai eiro. Šobrīd lēmuma 

projekts indikatīvs ir sagatavots, balstoties uz šī brīža aprēķiniem un salīdzinot ar iepriekšējo 

lēmuma projektu, projekta iesnieguma informāciju un iepirkuma informāciju. Bet, kamēr nav 

šis CFLA apstiprinājums par summām, nav garantijas, ka šīs summas nemainīsies. 

J.Kļava jautā, ja nav zināmas konkrētas summas, kā var zināt cik lielu aizdevumu 

vajag? 

B.Lorence atbild, ka aizdevu rēķina pēc iepirkuma rezultātiem un provizoriskā ERAF 

finansējuma avansa apmēra. 

J. Kļava jautā, vai šis skaitlis vairs nebūs jāprecizē? 

A. Veckāgane atbild, ka šis skaitlis nebūs jāprecizē. Informē par kopējo nepieciešamo 

finansējumu. 

 

S. Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 



Ar 18 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, J. Kļava, 

A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, A. Kalniņš, 

O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, I. Norenberga), pret nav,  1 atturas 

(E. Zelderis), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.82 “Par aizņēmuma ņemšanu projektā Nr. 5.6.2.0/20/I/013 “Publiskās 

infrastruktūras attīstība Stendē rūpnieciskās teritorijas darbības nodrošināšanai”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

29. 

 Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu  

S. Pētersone, A. Lorence 

A. Lorence ziņo par lēmuma projektu.  

 

S.Pētersone aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Ar 19 balsīm par (A. Astrātovs, I. Brūna, D. Karols, G. Sebris, S. Pētersone, 

J. Kļava, A. Pinkens, G. Bērziņš, M. Rozenbergs, A. Stūrmanis, E. Kārkliņa, A. Grīvāne, 

A. Kalniņš, O. Solovjovs, L. Pīlēģis, A. Āboliņš, K. Kalniņš, E. Zelderis, I. Norenberga), 

pret nav,  atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.83 “Par parakstu vākšanas vietu noteikšanu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

D.Karols, runājot par kara stāvokli Ukrainā,  aicina deputātus padomātu par iespēju, 

kā varētu rīkoties pašvaldība. Kā viens no priekšlikumiem būtu paskatieties tajā virzienā, ka 

no pašvaldības varētu ukraiņiem pārskaitīt finansējumu.  

S.Pētersone informē, ka viņa ir uzdevusi sagatavot lēmuma projektu par starptautiskās 

sadarbības pārtraukšanu ar Krievijas Federācijas Ščolkovas rajona pašvaldību.  

Informē, ka rīt [25.02.2022.] plkst.8.30 tiks sasaukta domes ārkārtas sēde par 

sadarbības pārtraukšanu. 

E.Zelderis, aicina pirms kaut kāda veida darbību veikšanas, organizējot tikšanos, 

informēt par tām arī deputātus. 

 

 

Informatīvā daļa 

2. 

Izpilddirektora pārskats par veikto darbu un pieņemto lēmumu izpildes gaitu 

S. Pētersone, I. Krēķe, L. Pīlēģis, I. Norenberga, A. Kojro, J. Skujeniece, 

A. Stūrmanis, J. Krūze, A. Lagzdiņš, A. Astrātovs 

I.Krēķe sniedz atbildi uz J.Kļavas iesūtīto jautājumu par situācijas izklāstu un 

jautājumu virzību saistībā ar pagastu apvienības modeļiem Talsu novadā. Min, ka viņas 

priekšlikums ir jau sākotnēji darīt to secīgi. Vispirms izveidot apvienības un iecelt tajās 

pārvaldniekus. Pēc tam kopā ar pārvaldniekiem izvērtēt pārvaldēs esošās funkcijas, 



darbinieku noslodzi, kā arī lemt, kā nodrošināt saimniecisko darbu. Un pats galvenais, kādā 

veidā šajās apvienībā būsim pieejami iedzīvotājiem. Nākotnes mērķis ir izveidot sistemātiski 

vienādas pārvaldes, gan padomājot par to, kādas ir slodzes darbiniekiem, gan to kā sistēmiski 

tiek pārvaldes apkalpotas un pārvaldītas. Tas būtu pabeidzams līdz gada otrajai pusei.  

Informē, ka aicinās deputātus uz tikšanos 1. martā plkst.14.00. Min, ka centīsies 

apkopot informāciju un deputātiem izsūtīt. 

L. Pīlēģis atgādina, ka iepriekš ir jautājis par plānu ar uzdevumiem un laika grafiku, 

bet nav to saņēmis. 

I. Krēķe atbild, ka to nosūtīs. 

L. Pīlēģis norāda, ka pie budžeta izskatīšanas viņam ir bijis jautājums par pagastu 

pārvalžu vēlmju sarakstu, uz ko ir saņēmis apstiprinājumu, ka pašvaldībā tāds ir iesniegts. 

Norāda, ka arī to nav saņēmis. 

I. Krēķe paskaidro, ka  liela daļa no lietām, kas pagastu pārvaldēs nepieciešamas, ir 

ieliktas atliktajās tāmēs. Iestādes prioritārā secībā saliks šos darbus, kuri ir bijuši atliktajās 

tāmēs, nosakot pamatojumu. Pēc tam izskatīsim šos sarakstus, skatoties, kādas ir tās primārās 

vajadzības. Vēl papildu ir palūgts visām iestādēm, ja gadījumā ir kādas lietas, kas šobrīd nav 

iekļautas atliktajās tāmēs, tad arī šo informāciju iesūtīt, ielikt šajā sarakstā, pievienojot 

provizoriskās summas, ja ir, tad arī provizoriskās tāmes. Termiņš ir 31.marts, līdz kuram mēs 

iesniegsim domes priekšsēdētājai šo sarakstu. 

L. Pīlēģis atgādina, ka skatot noteikumus, kādas teritorijas apkopj pilsēta un kādas 

iedzīvotājs, viņam ir bijis jautājums par Raiņa ielu, kur pēc noteikumiem sanāk, ka dzīvžogs 

ir jākopj privātpersonai, bet reāli dzīvē to dara pilsētas pārvalde, kā tas tiks līdzsvarots? Uz ko 

ir saņēmis atbildi, ka tas tiks risināts. Jautā, vai  risinājums ir atrasts? 

G.Sebris plkst.16.40 pārtrauc dalību sēdē. 

I. Krēķe atbild, ka uz šo jautājumu tiks atbildēts. 

L.Pīlēģis – tas varētu būt uz marta beigām. 

I.Krēķe atbild, ka ir to piefiksējusi. 

L. Pīlēģis jautā, vai ir vērtēts, kādas ir prioritātes ūdenstilpju noteikumu izstrādāšanā, 

vai tas ir vajadzīgs un kurās vietās, tas būtu prioritāri vajadzīgs? 

I.Krēķe atbild, ka dotajā brīdī tas nav vērtēts. 

L.Pīlēģis aicina šo jautājumu sākt risināt. Apzināt šīs problemātiskākās vietas, 

respektīvi, kur jau darbojās kādi uzņēmēji vai notiek aktīva darbība ūdenstilpnēs un noteikt 

kur šie noteikumi būtu prioritāri izstrādājami. 

Notiek diskusija. 

L.Pīlēģis, runājot par Eksporta ielas projektu, lūdz pēc domes sēdes atsūtīt plānu, lai 

var redzēt zemju īpašumu robežas. 

E. Zelderis plkst.16.51 pārtrauc dalību sēdē. 

J. Skujeniece atbild – jā.  

A.Grīvāne plkst.16.54 pārtrauc dalību sēdē. 

L.Pīlēģis, runājot par Dundagas ielas projektu, lūdz atsūtīt apkopotu informāciju par 

iedzīvotāju iebildumiem un priekšlikumiem. 

 

DOME pieņem izpilddirektora pārskatu zināšanai. 

 

 

 



 

Sēde slēgta plkst. 17.01 

 

 

Sēdes vadītājs     (paraksts*)   S. Pētersone 

Parakstīts  03.03.2022. 

 

Protokolētāja          

Parakstīts  03.03.2022.                                   (paraksts*)                              E. Grīnberga 

 

*ŠIS DOKUMENTS PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR  LAIKA ZĪMOGU 

 


